

Welcome

Tonight is an opportunity for you to learn more about the study and ask questions. We are seeking your comments on the work undertaken to date.

Please identify any issues and concerns that you would like to see addressed during the study. You are invited to fill out a Comment-Questionnaire Form. Leave it in the box provided, or return it to us by mail by December 21st. Comments can also be submitted by email to Angela.Taylor@Ottawa.ca

Additional information on the project can be found on the City's website at: www.ottawa.ca/kanataLRT.

Your views and contributions are important to the success of this study!

Bienvenue

Vous aurez l'occasion ce soir d'en apprendre davantage sur cette étude et de poser des questions. Nous voulons entendre vos commentaires sur le travail entrepris à ce jour et nous vous invitons à remplir le formulaire de commentaires et questionnaire. Déposez-le dans la boîte prévue à cet effet et retournez-le-nous par la poste d'ici le 21 décembre prochain. Vous pouvez aussi nous transmettre vos commentaires par courriel à angela.taylor@ottawa.ca.

Pour d'autres renseignements sur le projet, rendez-vous sur le site Web de la Ville à www.ottawa.ca/kanataTLR.

Votre opinion et votre apport à la discussion sont importants pour assurer le succès de cette étude!

